
MLADINSKI PARLAMENT TUDI V NAŠI OBČINI
V naši občini že dobro letu deluje Center interesnih dejavnosti mladih

- CIDM. Mladim pomaga pri njihovih težavah, jih združuje in skuša uresničiti
njihove interese. V želji, da bi ga mladi zares sprejeli za svojega, si zastavlja
vedno nove in nove naloge in spet je za njim ena izmed pomembnejših.

15. aprila je namreč v naši občini
začel delovati mladinski parlament.
Podobnih parlamentov smo sicer va-
jeni na republiški ravni, vendar se teh
udeležujejo predstavniki vseh sloven-
skih občin, vsakega posebej pa je
težko poslušati. V občinskem parla-
mentu pa je zastopan ožji prostor

smo delo nadaljevali v skupinah, in
v njih sprejemali sklepe na podlagi
prejšnje razprave.

Naj naštejem le nekaj najzanimivej-
ših:

- Naš parlament naj bo spodbuda šo-
lam, ki so večinoma zaprte vase in obre-
menjene s svojimi težavami. da bi se pove-
/n\;ile tako na družabnem področju kot
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vsako podubo je treba natančno pre-
tehtati.

Poleg osnovnošolcev, srednješolcev
in tabornikov je v mladinskem parla-
mentu sodelovalo še nekaj starejših
mladincev, mladenk in večnih mlade-
ničev; ravnatelji osnovnih in srednjih
šol, mentorji šolskih skupnosti, člani
občinskega IS, ZPM, po dolgem času
so si prišli dvorano spet ogledat kar
trije poslanci naše občinske skupš-
čine, naši gostje pa so bili tudi pred-
stavniki strank. Predvsem zavoljo
slednjih je bil navzoč še policaj iz
Polja.

Po predstavitvi Šol in tabornikov

tudi pri uresničevanju skupnih interesov.
- Od vodstev šol zahtevamo pravičen

odnos nekaterih učiteljev do nas. Mnogi
nam včasih opiti ali s cigareto v ustih da-
jejo slab vzgled. Če moramo biti učenci
v copatih, zakaj so učitelji lahko v čevljih?
Deležni so tudi boljših kosil in malic.

- Naj se temeljito poskrbi za higieno
v šolskih kuhinjah. Če ste vegeterijanec,
morate biti previdni celo pri solati, saj se
v njej včasih kaj premika.

- Učenci imajo zaradi nezadovoljivega
števila športnih rekvizitov in pomanjkanja
prostorov za športne dejavnoti veliko te-
žav z zdravjem, posebej s hrbtenico.

- Naj se čimbolj aktivira prostor, ki ga
ima CIDM ob Zaloški cesti. Ob popoldne-
vih naj se organizirajo interesne dejavno-

9 Programski odbor CIDM-a
Na mladinskem parlamentu je bil

izvoljen tudi programski odbor, ki ga
je potrdilo predsedstvo parlamenta.
Sestavljajo ga:

Miha Koprivšek, Gimnazija Moste
Staša Miklavec, Srednja šola tiska in

papirja
Sandra Manojlovič, OŠ Nove Fužine
Miha Jaepdic, OŠ Kette-Murn
Klemen Zumer, OŠ Jože MoSkrič
Milica Koštrun, mentorica šolske

skupnosti OŠ Božidarja Jakca
Ana Sadikova. profesorica angleS-

čine na OŠ Vide Pregarc
Urša Pondelek, aktivna sodelavka

CIDM-a
Bojana Tizmonar, predstavnica

CIDM-a

sti, za katere je v občini največ zanimanja.
- CIDM naj deluje z mladimi za mlade.

Ker pa na podobnem podrodju deiuje in je
veliko dobrega naredila že ZPM, naj z njo
tudi v prihodnje sodeluje.

- Organizirajo naj se družabna tekmo-
vanja za učence, starše in učitelje.

Naj po šolah uredijo sanitarije. Tu pona-
vadi manjkata milo in papir, ponekod pa
celo vrata!

Občinskemu izvršnemu svetu se
najlepše zahvaljujemo za prijetno pre-
senečenje, sladko pogostitev v skupš-
činskih klopeh, ob koncu parlamenta
pa je pogostitev pripravil še CIDM.

Občinski mladinski parlament se je
izkazal kot primerna oblika reševanja
problemov mladih, zato ga toplo pri-
poročamo tudi drugim občinam. Da
pa na različnih koncih naše občine ne
bi prihajalo do nemirov in zborovanj,
cenjene občane obveščamo, da si
dnevnic nismo zaračunali.

URŠA PONDELEK


